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Referat fra bestyrelsesmøde den 24. januar 2022 

Mødet blev afholdt virtuelt. Afbud fra Anders. Niels tog referat. 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra forrige møde. 
2. Henvendelser til ejerlauget. 
3. Servitutter. 
4. Økonomi. 
5. Veje og grøfter. 
6. Aktionsliste. 
7. Eventuelt. 
8. Næste bestyrelsesmøde. 

 

1. Godkendelse af referat 
Punktet blev udsat, da referatet af mødet den 13. september 2021 ikke forelå. 

2. Henvendelser til Ejerlauget 
Global Connect forventer at begynde nedlægning af Fibernet i blandt andet vores område i uge 6. Halsnæs 
Kommune har sendt gravearbejdet i høring hos blandt andet ejerlauget, da vi er ejer af vejene i vores område. 

Vi har ikke bemærkninger til høringen. Svend vil tage kontakt til Global Connect og bede dem om at gen-
nemføre arbejdet på Sune Ebbesensvej, før vi får repareret vejen i maj måned. 

3. Servitutter 
Der var intet til punktet. 

4. Økonomi 
Vi har brugt ca.10.000 kr. på rensning af rabatten på en stikvej på Skjalm Hvidesvej. Rensningen var nød-
vendig for at regnvandet kan løbe af vejen. Øvrige udgifter er som forventet. 

5. Veje og grøfter 
Grøfterensningen forløber planmæssigt. 

Der står et dødt birketræ i rabatten ved Skjam Hvidesvej 18 – 20 og flere døde eller døende fyrretræer i ra-
batten ved Bisp Eskildsvej 4-8 og ved nr. 12. Svend sørger for at træerne snarest bliver fjernet. 

6. Aktionsliste 
Vi mangler fortsat nye bestyrelsesmedlemmer. Vi forsøger alle at finde kandidater. Herudover vil vi ved 
indkaldelse til årets generalforsamling sende en opfordring ud til alle medlemmer, hvor vi opfordrer til at 
man stiller op til valget på generalforsamlingen. 
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Den nye affaldsordning. Vi udsender en orientering med nedenstående indhold, når udrulningen af den nye 
ordning nærmer sig.  

a. Vi opfordrer til at man finder fælles løsninger med naboer eller genboer, så antallet af containere re-
duceres.  

b. Ved evt. afskærmning af  containerne, bør der tages hensyn til både udseendet fra egen grund og til 
indkigget fra vejene. 

c. Den enkelte grundejer kan vælge at placere containerne væk fra vejen og så køre dem frem den dag, 
hvor der er tømning. 

d. Containerne skal placeres på egen matrikel. De må ikke stå i rabatterne. 

7. Eventuelt 
Der var intet til punktet. 

4. Næste bestyrelsesmøde 
Næste bestyrelsesmøde afholdes virtuelt den 28. marts 2022 kl. 17 – 19. 

 

 

 


